
Bestyrelsesmøde d. 19/3-2025 hos Jytte 

 

1. Godkendelse af invitationer til ”Nabo-kaffe”, Jytte har lavet en fin invitation, 

som bliver kopieret. Anette og Lis sørger for at få den delt ud til alle 

husstande, det bliver omkring d. 25/4. Annegrethe får afleveret en kopi på 

kontoret, så håber vi Karina vil sætte den på hjemmesiden. 

2. Tørrestativ. 

Vi i bestyrelsen synes området Rugvangen/Bygvanden mangler et stort 

stationært tørrestativ. Vi tænker at for at hjælpe med den grønne omstilling vil 

det være godt med et sted at hænge vasketøj op i stedet for at bruge 

tørretumbler,  dette kan især være et problem for lejlighederne uden have. 

Annegrethe skriver til Niels Otte fra PM bestyrelse. 

3. Næste bestyrelsesmøde er fortsat d. 12/5 hos Lisa 


